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PROTOKOŁ Nr 33/2009 
Z WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI 

RADY GMINY DĘBNICA KASZUBSKA 
odbytego w dniu 15 października 2009 roku  

 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
a) czterech członków Komisji Kultury i Oświaty – nieobecna I. Tkaczyszyn 
b) czterech członków Komisji Rewizyjnej – wszyscy obecni 
c) czterech członków Komisji Infrastruktury i Budżetu – nieobecna A. Łomża 
d) Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady Gminy 
e) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
f) Tadeusz Bejnarowicz – Zastępca Wójta 
g) Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
h) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
i) Danuta Matyszewska – inspektor UG 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Analiza kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dębnica Kaszubska. 
2. Sprawy bieżące 
 
 Posiedzenie otworzył i mu przewodniczył Zastępca Przewodniczącego Rady 
Gminy Krzysztof Olech. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie oraz 
przedstawił porządek obrad. Następnie przekazał głos Wójtowi Gminy. 
 
Ad 1 
 

Eugeniusz Dańczak- Wójt Gminy i Danuta Matyszewska inspektor UG  
zapoznali radnych z projektem studium uwarunkowań i kierunków rozwoju 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębnica Kaszubska.  
Po konstruktywnej i burzliwej dyskusji radni wypracowali następujące wnioski i uwagi 
do przedstawionego projektu studium uwarunkowań i kierunków rozwoju 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębnica Kaszubska. 
 
I. JAKO MIEJSCA LOKALLIZACJI INWESTYCJI Z ZAKRESU POZYSKIWANIA  
    ENERGII ODNAWIALNEJ 
 

1) W obrębie Dobra- okolice po lewej stronie przy wjeździe do m. Dobra od 
strony Dobieszewa, 

2) Tereny w obrębie Skarszów – zgodnie z przyjętą uchwałą o przystąpieniu do 
sporządzenia planu, 

3) okolice miejscowości Budowo – Kotowo – Motarzyno – zgodnie ze złożonymi 
wnioskami do studium, 

4) okolice miejscowości Borzęcino – Borzęcinko _ Łabiszewo- Starnice – Troszki 
– Dobieszewo – Podole Małe 

 
II.  Na obszarze położonym w miejscowości Konradowo nie wprowadzać zakazu  
      zabudowy – proponuje się zapis „tereny pod rozwój agroturystyczny”. 
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III.  POD INWESTYCJE PRZEMYSŁOWE NALEŻY PRZEZNACZYĆ TERENY 
 

1) działka 12/2,  
2)  okolice Dębnicy Kaszubskiej przy drodze wojewódzkiej 210 w stronę Słupska. 
3) Tereny od Dębnicy Kaszubskiej w stronę Grabina do istniejącej drogi 

betonowej prowadzącej do Skarszewa Górnego, 
 
IV. POD BUDOWNICTWO MIESZKANIOWE PROPONUJE SIĘ NASTĘPUJĄCE  
      TERENY 
 

1) Obręb Dębnica Kaszubska w stronę Dudzicze, 
2) Osiedle Północ II – zgodnie z podjętą uchwałą o przystąpieniu do 

sporządzenia planu,   
3) W pozostałych miejscowościach gminy według zaproponowanych stref  

w projekcie studium. 
 

V. Opracować kolejną strefę obejmującą obręb Podwilczyna i Mielna z kierunkiem  
     rozwoju turystyczno-mieszkaniowego. 
 
VI. Dla gruntów rolnych o niższej przydatności dla produkcji rolnej, położonych przy  
      enklawach leśnych przewidzieć zalesiania. 
 
VII. Radni pozytywnie zaopiniowali  zaproponowany przebieg trasy przyszłej  
         obwodnicy. Planowany przebieg: zjazd od drogi wojewódzkiej  
        210 przed zabudowaniami p. Torhan – przez Ciek Warblewski – za obszarem  
        leśnym w rejonie ulicy Kamiennej – poprzez rzekę Skotawę w obszarze leśnym  
        - wyjście na I parkingu za Dębnicą Kaszubską na tzw. „pasie startowym”. 
 
Radni uważają, że należy planować tereny pod rozwój gminy zgodnie  
z oczekiwaniami społeczeństwa. Uważają, że w przypadku blokowania naszych 
działań w zakresie rozwoju społeczno-gospodarczego negatywnymi ocenami 
oddziaływania planowanych inwestycji na środowisko ( lokalizacja  na terenach 
Gminy  Parku Krajobrazowego wraz z otuliną i w związku z Naturą 2000) powinniśmy 
domagać się od Ministerstwa odszkodowań za utracone dochody.      
Opracowanie i przyjęcie przez Radę Gminy Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy nie rodzi konieczności opracowywania dla  
całego obszaru gminy Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 
 
Ad 2 
 
 Marek Malinowski – Skarbnik Gminy zapoznał radnych zgodnie z Uchwałą 
XXII/122/2008 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z założeniami do projektu budżetu 
Gminy Dębnica Kaszubska na 2010 rok. Jednocześnie poinformował, że wszyscy 
zainteresowani składaniem wniosków do budżetu winni uczynić to w 
nieprzekraczalnym terminie do dnia 25 października 20010 roku. 
 
Na tym protokoł zakończono.                                                            Zastępca Przewodniczącego 
                                                                                                                                            Rady Gminy  
Protokołowała: Teresa Kozdroń-Kołacka                                      /-/Krzysztof Olech 

 


